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 Protokół z obrad 

XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo odbytej w dniu  

19 stycznia 2022 roku o godzinie 14.00 w Szkole Podstawowej w Miedzichowie. 

 

Otwarcia sesji o godz. 14.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Tadeusz 

Kolecki, który powitał wszystkich zaproszonych gości, sołtysów oraz radnych w/g listy 

obecności  (listy stanowią załącznik do protokołu, lista obecności wygenerowana z systemu 

DSSS Vote stanowi załącznik nr 1 i 2. Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 

13 radnych, wobec czego Rada może podejmować prawomocne uchwały.  

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przez Radę przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za” 

bez odczytania (załącznik nr 3).  

 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe (otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie 

protokołu z obrad poprzedniej sesji). 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Sołectwa Bolewice w Gminie Miedzichowo na lata 2021-2026. 

4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia                     

10 grudnia 2021 r. 

5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie sprostowania oczywistej 

omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXVIII/266/2021 Rady Gminy Miedzichowo z dnia                           

28 grudnia 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr  XXVII/255/2021 Rady Gminy 

Miedzichowo z dnia 8  grudnia 2021 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej 

opłaty.  

6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym umowy najmu pomieszczenia przy ul. Parkowej 18 w 

Bolewicach. 

7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miedzichowo. 

8.  Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

9. Bieżące sprawy Rady. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Zakończenie. 

 

Przewodniczący zapytał czy ktoś z Radnych albo Pan Wójt ma inne propozycje, jeżeli chodzi 

o proponowany na dzisiaj porządek obrad. 
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W związkiem z brakiem uwag do dzisiejszego porządku obrad Przewodniczący przystąpił do 

jego realizacji. 

 

Ad.2 porządku obrad: Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kolecki: poinformował, że do biura rady nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani zapytanie, spytał czy ktoś na sesji chce złożyć takową. Z uwagi na ich 

brak przystąpił do realizacji punktu następnego. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie przyjęcia Sołeckiej 

Strategii Rozwoju Sołectwa Bolewice w Gminie Miedzichowo na lata 2021-2026. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Inspektor ds. pozyskiwania funduszy unijnych Alinę 

Frańską. 

 

Uchwałą zebrania wiejskiego oraz uchwałą Rady Gminy Sołectwo Bolewice zostało przyjęte i 

zgłoszone do programu Wielkopolska Odnowa Wsi na lata 2020+, została utworzona grupa 

odnowy wsi, która podjęła działania w celu opracowania tej strategii, odbywały się warsztaty 

razem z moderatorami z Urzędu Marszałkowskiego. W ramach tych warsztatów został 

opracowany dokument pod nazwą Sołecka strategia rozwoju Sołectwa Bolewice w gminie 

Miedzichowo na lata 2021-2026. W dokumencie tym między innymi jest zawarta analiza 

zasobów, analiza SWOT, plan długo i krótkoterminowy rozwoju wsi. Strategia ta też została 

przedstawiona na zebraniu wiejskim i przyjęta bez uwag. 

 
Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały i poprosił o opinię 

komisji. 

 

Przewodniczący Komisji P. Tramowski powiedział, że wszystkie projekty uchwał 

przedstawione na posiedzeniu komisji procedowane na dzisiejszej sesji zostały zaopiniowane 

pozytywnie. 

 

W związku z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została 

podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXIX/272/2022 – załącznik nr 4. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie rozpatrzenia skargi z 

dnia 10 grudnia 2021 r. 

 

Przewodniczący również poprosił o komentarz Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Radną Grażynę Todwen. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się 12 stycznia 2022 roku. Obrady 

Komisji dotyczyły skargi Pana M.B. w imieniu Pana J.K. z dnia 10 grudnia 2021 roku 

złożona do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Poznaniu, która następnie 

została przekazana według właściwości to Rady Gminy Miedzichowo. Przedmiotem skargi 

była prośba o zbadanie i skontrolowanie sprawy nielegalnego odprowadzania ścieków w 

miejscowości Prądówka gmina Miedzichowo na terenie strefy ochrony przyrody Natura 2000. 

Komisja wnikliwie przeanalizowała powyższą skargę i informuje, co następuje. 

Pan J.K. pismem z dnia 24 sierpnia 2021 roku zwrócił się do Wójta Gminy z wnioskiem o 

interwencję dotyczącą sposobu odprowadzania nieczystości ciekłych przez osoby 
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zamieszkujące na wskazanej przez niego nieruchomości w miejscowości Prądówka. W toku 

podjętych wyjaśnień ustalono, że przedmiotowa posesja stanowi wspólnotę mieszkaniową, 

której zarządcą jest Ltg Nieruchomości. Współwłaścicielami nieruchomości są dwie osoby 

prywatne i gmina. Każdy z lokali ma indywidualny system odprowadzania nieczystości, czyli 

zbiornik bezodpływowy. Wójt Gminy zgodnie z kompetencjami i właściwością przekazał 

sprawę jako pilną do Zarządcy wspólnoty odpowiedzialnego za uregulowanie 

problematycznej kwestii nieczystości LTG Nieruchomości. W odpowiedzi na to 

zawiadomienie Zarządca ustosunkował się w piśmie z dnia 8 września 2021 roku i 

poinformował o proponowanych rozwiązaniach, które w sposób kompleksowy uregulowałyby 

tę kwestię odprowadzania ścieków na nieruchomości poprzez budowę jednego zbiorczego 

szamba. Zwrócił jednak uwagę na fakt, że działania związane z budową poprzedzone muszą 

być spotkaniem wspólnoty mieszkaniowej i przyjęciem stosownych uchwał. Pismem z dnia 

24 września 2021 roku Wójt Gminy odpowiedział, że wyraża zgodę na takie rozwiązanie i 

otwarty jest na dalsze działania podejmowane we wskazanym zakresie. Poprosił również o 

podanie szczegółów dotyczących między innymi kosztów budowy, aby mógł zabezpieczyć 

odpowiednią kwotę w przyszłorocznym budżecie gminy. Wójt Gminy, odpowiadając na 

wcześniejsze pisma pana J.K., działał zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa 

odnoszącymi się do uprawnień Wójta jako Organu. Natomiast dalsze ustalenia i 

podejmowane decyzje dotyczące budowy szamba i inne odnoszą się do kompetencji 

właścicielskich związanych z posiadaną własnością części nieruchomości w Prądówce przez 

gminę Miedzichowo. Decyzje tutaj zapadają podczas zebrań wspólnoty mieszkaniowej z 

inicjatywy Zarządcy. Działania Wójta w zakresie ustawowym jako Organu zostały w pełni 

wyczerpane i zrealizowane.  

Wobec powyższego Komisja skarg wniosków i petycji uznała, że skarga w całości jest 

bezzasadna, gdyż Wójt Gminy podjął wszelkie niezbędne działania i reagował w sposób 

prawidłowy i wyczerpujący zgodnie z posiadanymi kompetencjami i uprawnieniami, o czym 

świadczą przedłożone dokumenty i pozyskane wyjaśnienia. 

 

Przewodniczący powiedział, że projekt tej uchwały był szeroko dyskutowany na posiedzeniu 

Komisji i zapytał czy ktoś ma jeszcze dodatkowe pytania odnośnie projektu tej uchwały. 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 12 głosami „za” przy jednym głosie „wstrzymuję się” i zarejestrowana pod Nr 

XXIX/273/2022 – załącznik nr 5. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie sprostowania oczywistej 

omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXVIII/266/2021 Rady Gminy Miedzichowo z dnia                           

28 grudnia 2021 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr  XXVII/255/2021 Rady Gminy 

Miedzichowo z dnia 8  grudnia 2021 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty. 

 

Przewodniczący powiedział, że jest to projekt znany, 28 grudnia 2021 r. ta uchwała została 

podjęta, w tym projekcie chodzi tylko o sprostowanie oczywistej omyłki pisarskiej. 

Zapytał czy ktoś ma pytania odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXIX/274/2022 – załącznik nr 6. 
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Ad. 6. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu pomieszczenia przy ul. Parkowej 18 

w Bolewicach. 

 

Przewodniczący przeczytał uzasadnienie projektu uchwały i zapytał czy ktoś ma pytania 

odnośnie projektu tej uchwały? 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXIX/275/2022 – załącznik nr 7. 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miedzichowo. 

 

Przewodniczący poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 

 

Jak już wspomniałam Państwu na komisjach, otrzymaliśmy promesy na realizację zadań i 

inwestycji z Polskiego Ładu. To są trzy zadania: jest to zadanie budowa dróg gminnych w 

miejscowości Bolewice, przebudowa i rozbudowa budynku świetlicy w Jabłonce Starej i 

przebudowa dróg gminnych w Miedzichowie i Łęcznie. Mając na uwadze powyższe, ogólnie 

zwiększam po stronie dochodów budżet o kwotę 4.800.000,00 zł i po zmianie budżet 

stanowić będzie kwotę 25.430.811,00 zł. Dochody bieżące nie uległy zmianie i stanową w 

budżecie kwotę 20.610.281,00 zł. Natomiast dochody majątkowe zwiększam o kwotę 

4.800.000,00 zł i stanowią w budżecie kwotę 4.820.530,00 zł. Natomiast po stronie wydatków 

dokonuję zwiększenia o kwotę 5.410.000,00 zł, wydatki po zmianie będą stanowiły kwotę 

26.687.253,08 zł, o całą kwotę zostały to zwiększone wydatki majątkowe, które w budżecie 

będą stanowiły kwotę 6.133.839,89 zł. Wprowadzone nowe zadania to jest te, które już 

wymieniałam: przebudowa dróg gminnych w miejscowości Bolewice w kwocie 3.000.000,00 

zł, przebudowa dróg gminnych Miedzichowo - Łęczno-Toczeń kwota 1.250.000,00 zł, zakup 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Miedzichowie to jest kwota 86.000,00 zł i przebudowa świetlicy w Jabłonce to jest kwota 

300.000,00 zł. 

Przychody i rozchody budżetu w wyniku wprowadzonych zmian uległ zwiększeniu deficyt, 

który stanowi w budżecie kwotę 1.256.442,08 zł, który planujemy sfinansować wolnymi 

środkami kwotę 1.006.442,08 zł oraz nadwyżką z lat ubiegłych kwota 250.000,00 zł. 

Jak Państwu wspominałam w załączniku przedsięwzięć zadanie jakim jest przebudowa dróg 

w miejscowości Miedzichowo - Łęczno-Toczeń i świetlica w Jabłonce, są to realizowane 

zadania w dwóch latach, roku 2022 i 2023. 
 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod Nr XXIX/276/2021 – załącznik nr 8. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Gminy Miedzichowo w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Miedzichowo na 2022 rok. 

 

Przewodniczący również poprosił o komentarz Skarbnik Gminy Mirosławę Kuryś. 
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Jak już wspomniałam te wszystkie kwoty, tak samo automatycznie zwiększają się po stronie 

budżetu, zgodnie z promesami dokonujemy zwiększenia w dziale Transport i łączność o 

kwotę 4.100.000,00 zł, to są środki typowo z Polskiego Ładu, dział 754 Bezpieczeństwo 

publiczne i ochrona przeciwpożarowa zwiększam kwotę dochodów o 400.000,00 zł, są to 

środki pozyskane z Komendy Głównej Państwowej Straży Pożarnej, przeznaczone na zakup 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego i w dziale 921 Kultura i ochrona dziedzictwa 

narodowego dokonano zwiększenia planu dochodów o 300.000,00 zł, są to środki z Polskiego 

Ładu na pierwszą transzę przebudowy, rozbudowy świetlicy w Jabłonce i automatycznie 

stronę wydatkową jak już wspomniałam przy WPF-ie, dokonuję zwiększenia kwoty 

5.410.000,00 zł, z tego z przeznaczeniem na Transport i łączność to jest kwota 4.250.000,00 

zł, przebudowa dróg gminnych w miejscowości Bolewice to jest kwota 3.000.000,00 zł, 

przebudowa dróg gminnych Miedzichowo, Łęczno-Toczeń 1.250.000,00 zł. 

W dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa dokonujemy 

zwiększenia kwoty 860.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Miedzichowie i dział 921 Kultura i 

ochrona dziedzictwa narodowego dokonuje się zwiększenia pierwszej transzy realizacji 

zadania, jakim jest rozbudowa, przebudowa świetlicy w Jabłonce kwota 300.000,00 zł. 

Takie są projektowe zmiany, one dotyczą możliwości, aby były środki zaplanowane, żeby 

przystąpić do prac przygotowawczych jakim są procedury przetargowe. 

 

W związkiem z brakiem pytań przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała 

została podjęta 13 głosami „za” i zarejestrowana pod  Nr XXIX/277/2022 – załącznik nr 9. 

 

Ad. 9. Bieżące sprawy rady. 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś chce zabrać głos. W związku z brakiem chętnych do 

zabrania głosu przeszedł do realizacji punktu następnego. 

 

Ad.10. Wolne wnioski i informacje. 

Wójt – wyjaśnił sprawę nazwy Świetlicy Wiejskiej w Miedzichowie przy Remizie OSP oraz 

poinformował o koniecznym remoncie, na który gmina szuka środków. 

Poinformował również o tym, że w dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie w sprawie projektu 

Miedzichowski Festiwal Filmów Ekologicznych z partnerami, którzy chcieliby uczestniczyć 

w tym projekcie. 

Następnie poinformował, że w najbliższy piątek zostanie ogłoszony przetarg na zakup 

samochodu ratowniczo-gaśniczego dla OSP Miedzichowo. 

Następna sprawa, zgodnie z sugestią Radnego K. Kowalczyka, został wysłany wniosek do 

KOWR-u o przejęcie na cele integracji i świetlicy wskazanej działki. 

 

Radny R. Poturnicki – zasugerował, aby remont świetlicy odbył się jak najszybciej, bo jest to 

miejsce, które nas reprezentuje.  

Następnie zapytał o remont ul. Poznańskiej w Miedzichowie – kiedy będzie zrealizowany. 

Kolejna rzecz – kalendarz imprez na Dymarkach. 

Następnie – kwestia budynku po restauracji w Miedzichowie, aby gmina starała się go kupić. 

 

Radny P. Tramowski – poruszył trudną sprawę hodowców trzody chlewnej, poprzez 

wprowadzoną na naszym terenie czerwoną strefę ASF. Zaapelował, aby wysłać pismo z 

ramienia urzędu do Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii o zniesienie tej strefy, ponieważ na 



6 
 

naszym terenie nie zarejestrowano przypadków ASF. Zaproponował również aby 

zorganizować spotkanie z Wojewódzkim Lekarzem Weterynarii lub zaprosić go na następną 

sesję Rady Gminy. 

Poruszył również sprawę, którą zgłaszają mieszkańcy w związku z problemami z 

uzyskiwaniem decyzji o zabudowie. 

Zadał również pytanie na jakim etapie jest budowa ścieżki rowerowej z Bolewic do Trzciela. 

 

Radny R. Stasiak – poruszył sprawę drogi leśnej, która była zbudowana do granicy gminy, 

następnie została zbudowana droga asfaltowa w poprzek i ok. 250-300 metrów zostało drogi 

powiatowej do naszej granicy, nie ma połączenia tych dróg. 

Następna sprawa to poprawienie chodnika na Szkolnej, Polnej w Bolewicach . 

Kolejna rzecz, strażacy z Bolewic również proszą o nowy samochód ratowniczo-gaśniczy. 

Następnie – droga krajowa – postulaty zgłaszane przy okazji budowy ścieżki rowerowej. 

Kolejna – dziury na os. Leśnym w Bolewicach. 

 

Radny R. Grynia – poruszył sprawę śmieci za cmentarzem w Bolewicach. 

 

Radny G. Szarłata – poruszył sprawę remontu dziur w asfalcie w Grudnej. Następna sprawa – 

oznaczenie granicy wsi w stronę Komorowic – za tablicą wsi nie są odbierane odpady od 

mieszkańca, który tam mieszka. 

 

Radna G. Todwen – poruszyła sprawę awaryjności autobusu dowożącego dzieci do szkoły w 

Bolewicach. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

Przewodniczący poinformował, że z uwagi na brak interpelacji przechodzi do realizacji 

punktu następnego porządku obrad. 

 

Ad.12. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady Pan T. Kolecki stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad 

zamyka obrady XXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Miedzichowo o godz. 15.20. 

 

Protokołowała: J. Agaciak 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

         /-/ Tadeusz Kolecki 

 


